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 Vikbolandets Ryttarförening 
 

VERKSAMHETSBERÄTTELSE 
FÖR ÅR 2021 

 
Föreningens ledamöter: 
 
Ordförande 
Vald t.o.m. 2021 Lars Erik Hjortstig 
 
Övriga Styrelseledamöter: 

Valda t.o.m. 2022: Susanne Jehrlander Ledamot och Sekreterare 
  Lena Hult  Ledamot 
  Gertrud Hellbrand Ledamot 
   
Valda t.o.m. 2021: Marita Johansson Ledamot och Vice ordförande  
  Ann-Sofie Carlsson Ledamot 
  Bitte Lifberg-Andersson Ledamot och kassör   

Suppleanter: 
Valda t.o.m. 2021: Cathrine Hanell   Ledamot 

 Emma Eskilsson Ledamot  

Adjungerade 
Utsedd t.v.  Dag Lindahl  Anläggningsansvarig 
  

Revisor: 
Vald t.o.m. 2021 Jan Andersson (ordinarie) 
  Erik Andersson (suppleant) 

Valberedning: 

Vald t.o.m. 2021: Terese Gyllenhammar 
Vald t.o.m. 2022 Kim Lindberg 
Vald t.o.m. 2023 Maria Nordenberg 
 

Sektioner:   
Valda t.o.m. 2021 
Dressyr:  Kim Axelsson 
  Jenny Andersson 
  Hanna Arvidsson 
  Lena Hult 
  Petra Hjortmark 
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Ann-Sophie Carlson 
  Amanda Kennmark 
  Malin Rosander 
  Charlotte Andersson 
 
Hoppning:  Marita Johansson 
  Pernilla Lang 
  Susanne Andersson 

Annelie Phelan 
Mia Frost 
Sofia Käcker 
Ida Tauberman 
 

Akademisk ridkonst:    Emma Eskilsson 
  Carina Boman 
 
Cafeteria:  Lena Hult 
  Cathrine Hannell 
 

Ombud till allmänna möten   

valda t.o.m. 2021  

Svenska Ridsportförbundet:  Marita Johansson 
Studiefrämjandet:         Susanne Jehrlander 
 

Grenledare        

Valda t.o.m. 2021 
Hoppning häst och ponny: Mia Frost, Elitserien ponny 

Ev. övriga grenledare, hoppsektionen, 
Dressyr häst och ponny:  Inga lag uttogs pga pandemin 
    
 

Utmärkelser 
 
Årets Ryttare/ Årets Ekipage  
 
Årets Ryttare/Årets ekipage häst:  Kim Axelsson/Stern der Sonne B 
 
Årets hoppekipage häst:  Felicia Johansson/Kalotta  
Årets hoppekipage ponny: Agnes Rustan/Harefield Diego  
Årets dressyrekipage ponny: Elvira Ekendahl/Mr Runhill  
Årets fälttävlansekipage häst:  Ylva Lindahl / Chiram 
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Klubbmästare: 
 
Hoppning häst:  Felicia Johansson/Kalotta 
Hoppning ponny:  Elsa Wärlinge/Tortebos Lord Elroy 
Dressyr häst:  Jennie Stehn/Prins Fingal 
Dressyr ponny:  Elvira Ekendahl/Mr Runhill 
 
Fam Brinks hederspris:  Alva Hollingworth/Paddys Last 

 
Kurser och utbildning 
Hoppträning har genomförts regelbundet för Hannes Melin och Felicia Johansson. 
Dressyrträning har genomförts av Carina Möller, Anette Solmell  
AR sektionen har genomfört träningar för Anna Lindh. (endast våren)  
Studiecirklar, Hållbar Träning har arrangerats i samarbete med Trikem. 
Grönt Kort   med Marita Johansson som utbildare 
Hoppdomare & överdomare vidareutbildning Marita Johansson 
Sadelprovning med anpassning av befintlig utrustning har arrangerats vid ett flertal tillfällen i 
samarbete med ER Sandlery 
 

Tävlingar och föreningens sanktionerade träningar 
Hoppning  
Pga Coronapandemin har vårens tävlingar tvingats ställa in men man har ändå kunnat  
arrangerades s.k. ”öppen bana”. 
VRF har startat ett lag i Folksam Elitponnyallsvenskan (SM i laghoppning) med en hedrande 3:e 
plats i sin zon i grundserien. 
Sommartävlingen Vikbolandets Ryttarspel fick ställas in pga för lågt antal anmälda.  
I oktober arrangerades 2-dagars hoppning för häst och ponny med KM.  
 
Felicia Johansson/Action Man har representerat VRF vid JSM i hoppning häst. 
Esmeralda Widlöf/Attyrory Melody och Agnes Rustan/Rainbow Drop och Harefield Diego har 
representerat vid SM för ponny samt Paulina Fannon/Wastegate Seven vid SM för unga ponnyer.   
 
Dressyr  
Pga pandemin har tävlingar helt uteblivit under våren. 
Under hösten genomfördes tre tävlingsdagar för ridhäst från 1* till 3* med klasser från LB till FEI 
Prix St George där även VRF Dressyr Cup för ridhäst inkluderades vid en tävling. 
Vi arrangerade även Östgötamästerskapen i dressyr och en omgång av Dressyrallsvenskan div 1 
för ridhäst och samt en P&R med KM för Ponny. 
 
Kim Axelsson representerat VRF i Falsterbo, Flyinge och Elmia med egenuppfödda unghästar. De 
red även Lag-SM i Östergötlands lag och Dressagepower Future finalen på Stern der Sonne B. 
 
Akademiska  
Sektionen har under våren valt att flytta sin verksamhet till egen klubb och har lämnat VRF  
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Sammanträden 

Ordinarie årsmöte hölls digitalt den 28 feb 2021  
Styrelsen har haft ett konstitueringsmöte samt 10 st. protokollförda styrelsesammanträden under 
tiden 2020-03 – 2021-02. Varav 4 st digitalt. 
Sektionerna har genomfört grenspecifika sammanträden utifrån behov. 
 

Ekonomi 
Föreningens ekonomi redovisas i Balans- och Resultaträkningen under § 8. Bokföringen sköts 
liksom tidigare med stor noggrannhet och struktur och man kan konstatera att ekonomin är i god 
balans. Trots pandemin med minskade intäkter som följd har vi tack vare återhållsamhet i 
allmänhet kunnat visa ett förhållandevis gott ekonomiskt resultat. 
 
Det uppkomna överskottet öronmärks för uppskjutna investeringar. 
Den utbytta belysningen har resulterat i avsevärt lägre el-förbrukning än tidigare år men under 
2021 har vi balanserat på samma förbrukning som 2020 varierande på nyttjandegraden av stora 
ridhuset. Priset är bundet till tom maj 2022 vilket varit mycket fördelaktigt för oss så som 
prisutvecklingen varit under året. Nytt avtal kommer säkerligen därefter att bli dyrare.  
Enligt beslut vid föregående årsmöte tvingades vi höja medlemsavgifterna för att kunna betala de 
ökade kostnader för försäkring och medlemsavgift som Sv. Ridsportförbundet belastar oss med.  
 

Anläggningen 
Sargen i stora ridhuset har under v 26 – 27 rätats upp och målats. Även sekretariatsdelen med 
domartornet har nu efter 26 år fått färg. 
En upprensning på ytterområdet med bl.a. demontering av en gammal vagn, borttransport av f.d. 
altanvirke, reparation samt målning av utemöbler m.m. har genomförts. 
Underlaget i stora ridhuset har lagts ut från hörnen och framför portar, dörrar och portar har 
reparerats och en stor tröskel för att hålla materialet på plats vid infarten har byggts. 
Underhåll och skötsel av byggnader och ytterområden sköts fortlöpande förtjänstfullt som tidigare 
av Dag Lindahl. 
Under året har 1840 ridtimmar bokats på anläggningens ridhus och utebanor. 

 
Antal medlemmar 

Antalet medlemmar den 31 december 2021 var 229st, (2020: 237 st.) 

 
Arbetsdagar och funktionärsarbete  
Totalt har medlemmarna under 2021 utfört 1057 tim. ideellt arbete. (år 2020 1465 tim.) 
Styrelse och kommittéarbete är inte inräknat. 
Funktionärstimmarna blev självklart färre då många arrangemang inte kunnat genomföras men 
arbete med sargen och inne i sekretariat och domartorn har bidragit med timmar. 
 

Hemsidan  
har under året underhållits av Jenny Andersson. Den har fungerat mycket bra och är även ansluten 
till Facebook och Instagram.  
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Kansli 
Kanslisttjänsten har skötts av Jenny Andersson. 
 

Redovisning och Bokföring  samt Revision 
Redovisning och bokföringen sköts sedan många år tillbaka av UPA konsult (Irene Persson). 
Crister Pettersson upprättar bokslut av ekonomin som till slut granskas av Jan Andersson och Erik 
Andersson som varit föreningsrevisorer.  

 
Övrigt 
Fam Selin har i samband med att man som sålt grannfastigheten skänkt en mycket fin gammal 
hästvagn som nu förvaras hos oss för att kunna användas vid t.ex. utsmyckning, prisutdelningar etc. 
Ett Nyhetsbrev med senaste information om aktiviteter och arrangemang samt besked från 
Ridsportförbund och betydelsefulla styrelsebeslut skickas numera ut regelbundet. 
 

Slutord 
VRF - det självklara valet för dig som vill utvecklas inom ridsporten   
Under året har vi trots pandemi kunnat genomföra några arrangemang som vi fått beröm för av 
gästande deltagare och domare som välarrangerade och väl genomförda.  
För att kunna utvecklas vidare och genomföra högkvalitativa träningar och tävlingar krävs 
kunniga och motiverade funktionärer samt fortsatt underhåll och utveckling av hinderpark och 
utrustning. Det blir dock allt svårare att ideellt genomföra alla uppgifter som erfordras i 
föreningar. 
I det moderna samhället vi lever i tar fler och fler för givet att saker och ting finns på plats ändå! 
Om vi inte gör jobbet ideellt får vi börja köpa tjänster i större utsträckning och det kommer att 
innebära högre kostnader för medlemmarna som i stället skulle kunna gå till verksamheten. 
 
Stödet från sponsorer är viktigt och glädjande nog har vi fått behålla stöd från flera tidigare 
sponsorer. Dock är flera kontrakt utgående och måste förnyas samt behöver nya sponsorer 
tillkomma. Stöd i form av såväl pengar som tjänster är lika välkomna. 
STORT tack till de företag som ger sitt stöd till vår verksamhet.  
 
Medlemsantalet har minskat lite med oförändrad (o)balans mellan åldrar och kön. Ett större antal i 
de lägre åldrarna är ett önskemål för framtiden 
Vi lämnar nu det här verksamhetsår bakom oss och konstaterar att föreningens ekonomi är fortsatt 
stabil. Grunden är väl utfört ideellt arbete på alla nivåer och att vi planerat och genomfört 
välarrangerade aktiviteter.  
Större arrangörer som i företagsform numer i efterhand arrangerar tävlingar på de datum vi 
tilldelats och planerat för är ett hot för det ideella engagemanget i lokala klubbar som VRF. 
 
 
 Tack till alla som bidragit under 2021 
 
Vikbolandet 2022-02-15 
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………………………………                  ……………………………………… 
Lars Erik Hjortstig   Marita Johansson 
Ordförande    Vice ordförande / repr Hoppsektionen 
 
 
…………………………………….   …………………………………….. 
Britt Marie Lifberg-Andersson  Susanne Jehrlander 
Kassör    Sekreterare 
 
     
………………….................................   ………………………………………. 
 
Ann-Sofie Carlsson   Lena Hult  
Ledamot / repr Dressyrsektionen  Ledamot / repr cafeteriasektionen  
 
 
 
………………………………………………………………  
 
Gertrud Hellbrand / Ledamot 


